
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Gospodarki Komunalnej Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu  

18 czerwca 2024r. 

Komisja zajmowała się tematami zgodnie z planem pracy Komisji. 

1. Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia komisji – jednogłośnie za 

2. Zapoznano się z informacją z działalności Straży Miejskiej – temat przedstawiła 

komendant Straży Miejskiej Beata Miś – informację przyjęto jednogłośnie za 

3. Informacja na temat działalności Baseny Sp. z o.o. (stan przygotowania do nowego 

sezonu letniego czy udało się wykonać wszystkie prace naprawcze po zeszłorocznej 

nawałnicy). Informacje przedstawił prezes Spółki Baseny Wisła Tadeusz Papierzyński. 

Prace naprawcze po zeszłorocznej nawałnicy zostały zakończone. Wszystkie 

uszkodzenia zostały naprawione i są gotowe do otwarcia nowego sezonu. Ponadto 

poinformował o przyspieszonym otwarciu basenu w środę 19.06.2024r. – informację 

przyjęto jednogłośnie za 

4. W sprawach bieżących zostały poruszone tematy naprawy dróg gminnych. 

Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych dnia 25.06.2024r. na 
których opiniowano projekty uchwał skierowanych na sesję Rady Miasta Wisła.  
 
To były najważniejsze tematy jakimi zajmowała się komisja.   

 

 

Zastępca przewodniczącego 
Piotr Polok 


